



PO LEUNG KUK VICWOOD K. T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE

12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

Telephone: 23905010 Fax: 23962926

保良局莊啟程預科書院

九龍大角咀柳樹街 12 號

SA48/2021/046

8 January 2021

Dear S.6 Parents/Guardians,

The Latest Arrangements on S.6 Teaching and Learning

Since the situation of COVID-19 is still severe, the EDB has announced that schools should further suspend face-to-face classes and school activities after 10 January 2021. The suspension will continue until the beginning of the school's Chinese New Year holidays.

We understand that parents are deeply concerned about the S.6 students who have to face the public examination soon. After serious consideration, here are the special arrangements for your kind attention.

- (1) S.6 students will return to school to attend face-to-face classes from 11 January 2021 (Monday) to 18 January 2021 (Monday). The school will start at 8:15 a.m. and finish at 1:25 p.m.

Please refer to "Teaching Schedule from 11 January 2021 to 18 January 2021" for details.

- (2) 19 January 2021 (Tuesday) will be the Revision Day for S.6 students. The school hopes students will spend their time on studies to prepare for the examination.

- (3) The Secondary Six Mock Examination will take place from 20 January 2021 to 8 February 2021.

For the exam timetable, students should refer to the parents' letter dated 6 January 2021.

However, we are mindful of the rapidly changing nature of the COVID-19 pandemic. Our school will keep in view the latest development, and parents should pay close attention to any latest announcements of our school as well as the EDB.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Dr. Lee Poon Shing
Principal



PO LEUNG KUK VICWOOD K. T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE
12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.
Telephone: 23905010 Fax: 23962926

保良局莊啟程預科書院

九龍大角咀柳樹街 12 號

SA48/2021/046

敬啟者：

中六級授課安排

鑑於 2019 冠狀病毒病疫情仍然嚴峻，教育局宣佈在 2021 年 1 月 10 日後，維持暫停面授課堂及校內活動，直至本學年農曆新年假期開始。

按教育局指引，為平衡學生持續學習及防疫需要，本校將採取下列安排：

(一) 本校中六級將由一月十一日(星期一)至一月十八日(星期一)繼續保持恢復實體課堂，上課時間由上午 8:15 至下午 1:25。

詳情請參閱「11/01/2021 至 18/01/2021 授課時間表」。

(二) 一月十九日(星期二)為中六級溫習日。學生應在家自修，以備考試。

(三) 中六模擬考試定於 2021 年 1 月 20 日至 2021 年 2 月 8 日舉行。學生應參閱本校一月六日公佈的考試時間表。

惟鑑於 2019 冠狀病毒病的疫情仍可能有變化，學校會繼續密切關注及適時應變，家長亦需密切注意教育局及學校的最新公佈，敬希垂注。

此致
中六級家長

保良局莊啟程預科書院校長



李盤勝博士謹啟

二零二一年一月八日

PLK Vicwood K.T. Chong Sixth Form College 2020-21
保良局莊啟程預科書院

Teaching Schedule from 11/01/2021 to 18/01/2021
「11/01/2021 至 18/01/2021 授課時間表」

Roll Call 點名	08:15-08:25
1	08:25-08:55
2	08:55-09:25
Break 小息	10 mins
3	9:35-10:05
4	10:05-10:35
Break 小息	10 mins
5	10:45-11:15
6	11:15-11:45
Break 小息	10 mins
7	11:55-12:25
8	12:25-12:55
9	12:55-01:25